
 

 

 

Het is weer tijd voor een nieuwsbrief. Dit keer aandacht voor: 

• Uitkomsten Algemene Ledenvergadering (ALV) 28 maart 2024 

o contributie 2024 

o verhoging kantineprijzen 

o rookbeleid 

o energiebesparen 

• Tweede trainer 

Na een terugblik op 2023 hebben de leden tijdens de ALV van LunoTM 

gestemd over verschillende onderwerpen op de agenda.  

Contributie 2024 

 
Na een wat langere periode van geen of slechts een beperkte 

contributieverhoging heeft de ALV besloten dit jaar de reguliere 

jaarcontributie voor senioren van € 130,00 naar € 137,50 per jaar te 

verhogen. 

De andere wijzigingen die zijn doorgevoerd zijn de verhoging van het 

speelgerechtigde en competitielidmaatschap naar € 75,00 per jaar. Het 



winterlidmaatschap stijgt naar € 60,00. De overige contributies blijven 

ongewijzigd. 

Verhoging kantineprijzen 

De prijzen van de consumpties in de kantine zijn vanaf 29 maart 2024 

verhoogd met € 0,15. Deels is deze verhoging toe te schrijven aan de 

significatie verhoging van de ecotax en accijns (= suikertaks) op veel 

producten per 1 januari 2024 door de overheid. Maar ook zijn in 2023 de 

inkoopprijzen door onze leverancier in zowel april als oktober van dat jaar 

verhoogd. Deze verhogingen waren toen niet doorgevoerd in onze 

kantineprijzen. Om het verenigingsresultaat op peil te houden heeft de ALV 

ingestemd met deze verhoging. 

Omdat bij tussentijdse prijsverhogingen vanuit de leverancier een voorstel 

voorgelegd dient te worden aan de ALV heeft het bestuur tijdens de ALV 

van 28 maart 2024 het mandaat gekregen om reguliere prijsverhogingen 

en/of wettelijke verhogingen zonder tussenkomst van de ALV door te 

voeren in de kantineprijzen indien dit nodig blijkt. Een noodzakelijke 

prijsverhoging die veroorzaakt wordt anders dan eerdergenoemde redenen 

wordt wel aan de ALV voorgelegd. 

  

Rookbeleid bij Luno TM 

 
De sportbonden, waaronder ook de KNLTB, het ministerie van VWS en 

NOC*NSF legden in het Nationaal Preventieakkoord de ambitie vast te 

werken naar een volledig rookvrije sportsector in 2025. Dit vanuit het 

perspectief dat roken ongezond is en roken en sporten geen match is. 

Bij een rookvrije sportsector gaat het niet alleen om de binnenruimtes, waar 

roken reeds verboden is, maar ook om alle buitenruimtes. Hieronder vallen 

onder meer de buitenterrassen, gebieden langs de tennisbanen en het 

parkeerterrein. Kortom een rookvrij park. Het idee is door een geheel 

rookvrij sportpark te creëren, roken als minder normaal wordt gezien, ook 



voor de jeugd, en minder aantrekkelijk en ook schadelijke meeroken wordt 

hierdoor voorkomen. 

Een rookvrij sportpark is (nog) geen wettelijke verplichting, maar een 

ambitie vanuit de sportsector en het bestuur heeft aan de leden het voorstel 

voor een rookvrij sportpark per 2025 voorgelegd. De ALV vond de stap naar 

een volledig rookvrij sportpark per 2025 te groot, tegelijkertijd was er steun 

voor een aantal andere maatregelen rondom roken. 

Wat gaan we wel doen? 

1. Tijdens jeugdactiviteiten is het gehele park rookvrij; 

2. Op het terras langs baan 3 en 4 mag gerookt worden; 

3. Het terras langs baan 1 en 2 en het gebied in het verlengde daarvan 

richting minibaan worden aangewezen als rookvrijgebied. 

Waar niet gerookt mag worden wordt duidelijk gemaakt met borden. Het 

moment van invoering is zodra de signing hiervoor is aangebracht. 

  

Knijpen in de energiekosten; 

jullie hulp is nodig om daaraan een steentje aan bij te dragen. 

Tijdens de behandeling van de jaarcijfers 2023 werd duidelijk dat de 

energiekosten hoger uitgevallen zijn dan begroot. Deels was dat toe te 

schrijven aan een lagere opbrengst van de zonnepanelen door een minder 

goed zonjaar en de tijdelijke uitval van een omvormer. Aan de verbruikskant 

zijn het vooral de terrasverwarming en de baanverlichting die veel stroom 

vragen. 

In de ALV kwam de oproep om met z’n allen te kijken hoe we het 

energieverbruik kunnen beperken. 

Wat kunnen we samen doen? 

• Als de wedstrijden zijn afgelopen en het wordt te koud op het terras, 

ga binnen zitten en zet de terrasverwarming uit; 

• No show op gereserveerde banen werkt in de hand dat banen 

onbespeeld blijven en dat andere reserveringen verspreid zijn over 

het park. Het gevolg is dan bijvoorbeeld dat op iedere baanblok van 



twee banen maar op één baan wordt gespeeld. De baanverlichting 

voor alle banen is dan wel nodig. Het verzoek is daarom wees je 

bewust van deze situatie en kijk of je ter plaatse je partij kunt spelen 

op een andere baan waar maar één baan wordt benut. Daarmee kan 

de baanverlichting van een baanblok uitblijven. 

Dit is niet alleen een energiekwestie, maar ook een 

omgevingskwestie. De baanverlichting zorgt ook voor licht in de 

omgeving en als het licht van een baanblok uit kan dan hebben 

omwonenden ook minder licht vanaf het park; 

• Heb je een baan gereserveerd en je door omstandigheden niet komt, 

haal dan de reservering zo snel mogelijk uit het reserveringssysteem. 

Dit wordt veel vergeten; 

• Schakel na het spelen de baanverlichting meteen uit als je baanblok 

leeg is, dat bespaart veel energie.  

  

Een tweede trainer; een ‘oude’ bekende? 

Begin deze maand is Edward de Kater aan de slag gegaan als trainer bij 

Luno TM. Op de maandagavond hadden we echter nog geen invulling voor 

de trainingen en met tennisschool Tom Kreemers is gekeken naar die 

invulling. 

Als tweede trainer is Claire van Buuren aan de slag gegaan om de 

maandagavondtrainingen te verzorgen. We wensen Claire veel succes en 

heten haar van harte welkom! 

Claire stelt zichzelf hieronder voor: 

 

Mijn naam is Claire van Buuren,19 jaar, woon in Maurik en zit nu in het 4e 

jaar van het CIOS. Voor de maandagavond zocht jullie vereniging nog 

iemand die de lessen kan verzorgen. Dat ga ik voor jullie doen. 



Op achtjarige leeftijd ben ik begonnen met tennis bij Luno TM en ben 

daarna overgestapt naar V.T.C in Veenendaal, waar ik nu nog steeds train. 

Ik heb in de top van de jeugd van Nederland en ook internationaal 

gespeeld. Naast het lesgeven speel ik ook nog graag zelf wedstrijden zowel 

competitie als Nationale Ranglijsttoernooien. 

Ik kijk er erg naar uit om op de maandagavond de lessen te verzorgen bij 

jullie mooie vereniging waar ik zelf ben begonnen. 

Tot ziens op de baan! Groetjes Claire van Buuren   

 


